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Dariusz Dobosz

remonty drogi

wniosek ustnie

Zwrócił uwagę na konieczność naprawy dróg szutrowych 

w mieście. Drogi są w złym stanie.

Robert Pawłowski : W mieście mamy dużo dróg 

szutrowych i nie ma możliwości remontu ich 

wszystkich. Proponuję stworzenia katalogu 

potrzeb i tu proszę o włączenie się radnych do 

jego powstania.
4Sesja nr:

porządek LO

wniosek ustnie

Zgłosił potrzebę  uporządkowania terenu przed Liceum 

Ogólnokształcącym.

Robert Pawłowski:Uporządkowanie terenu koło 

LO – sprawa zostanie zgłoszona

8Sesja nr:

bezpieczeństw ul. Bukowa

zapytanie ustnie

Potrzebę postawienia na ul. Bukowej znaku „Teren 

zabudowany”, Konieczność naprawienia drogi szutrowej, 

trzeba nawieź kamienia i porządnie wyrównać 

nawierzchnię.

Robert Pawłowski: sprawdzimy czy można na ul. 

Bukowej postawić  znak  „Strefa zamieszkana”. 

Naprawa jezdni nastąpi w chwili gdy uda nam się 

pozyskać trochę tłucznia.9Sesja nr:

remonty ul. Łąkowa

wniosek ustnie

Zgłosił wniosek w sprawie remontu nawierzchni i 

oświetlenia ul. Łąkowej.

Robert Pawłowski: remont ul. Łąkowej i 

oświetlenie to sprawa przyszłego roku

10Sesja nr:

remonty ul. Bukowa

wniosek ustnie

Zgłaszam potrzebę puszczenia wyrównywarki na 

nawierzchnię  szutrową ul. Bukowej i Leszczyńskiej.

 Robert Pawłowski: w najbliższym czasie 

postaramy się wyrównać

nawierzchnię ul. Bukowej,

11Sesja nr:

drogi ul. Bukowa

informacja ustnie

Podziękował Burmistrzowi za naprawę nawierzchni ulicy 

Bukowej.
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